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MOCIÓ DE CONTROL QUE PRESENTA EL GRUP SOCIALISTA DEL AJUNTAMENT DE
SANT ANTONI DE PORTMANY EN RELACIÓ AMB LA NETEJA DE SANT RAFEL.

Ja portem tres mesos de legislatura, i hem estat testimonis de la deixadesa tan
flagrant que ha patit el Poble de Sant Rafael durant aquest estiu, i això és un gran
desastre es miri per on es miri, si és que algú arriba a mirar alguna cosa, pareix que
vostès només es mouen quan l'oposició denuncia i es reflecteix en premsa la realitat
que els veïns tenen al seu costat, les herbes que hi havia a les voreres, ni sol ha
passat ningú a escombrar amb tot l'estiu, i això no és una broma és literal, el servei
d'escombraries no atén Sant Rafael com cal i com consta al contracte que està
vigent en l'actualitat, no té res a veure amb la contracta sinó en la falta de
compliment del que està contractat.

Els veïns de Sant Rafael no són ciutadans de segona són veïns que paguen els
impostos en la mateixa proporció que els de Sant Antoni, però que no sabem per
quin motiu ara no tenen dret al fet que els seus carrers es netegen, s'escombrin, es
retirin les herbes amb la periodicitat necessària, en alguns llocs les herbes impedien
poder caminar per sobre de les voreres, si dantesca veritat doncs és cert. L'única
funció de la contracta d'escombraries a Sant Rafael és retirar els contenidors i punt.

En algun carrer del poble han estat més de sis mesos que no hi ha passat cap
operari de neteja, ¿només han de passar pels carrers a fer net 2 vegades a l'any?
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I el carrer principal es va netejar, abans de les eleccions i ja després que el Partit
Socialista denuncies en premsa tot el que estava passant amb relació a aquest
tema.

Les arquetes són un altre dels problemes que pateix aquest poble, estan sense
netejar totes completament tapades (i això està inclòs en la contracta de l'aigua i els
veïns preocupats per les pluges del mes d'agost i principis de setembre ells
mateixos s'afanyaven a netejar les arquetes del davant dels seus negocis i cases
per no haver de patir desastres no desitjats (gràcies a Déu no va ploure tant com
s'havia avisat) i l'Ajuntament en pla al·lucinació, en comptes de realitzar aquest tipus
de treballs davant la vinguda d'aquests fenòmens atmosfèrics, mira cap a una altra
banda," total ningú protesta ni diu res", com hem posat un regidor al poble tots estan
callats, doncs diguin-me vostès que fa aquest senyor cobrar el 60% del sou per
estar dos dies a la setmana 5 hores en total i ni tan sols informa la seva companya
d'equip de la poca neteja que hi ha a Sant Rafael, no puc entendre com al davant de
l'edifici a on viu només netegen cada sis mesos, hi havia munts de burilles,
enganxats a les herbes, hi ha veïns seus que tiren aigua bruta al carrer, i tampoc se
n'ocupa que això no passi. Hi ha un munt de vespes per l'aigua bruta que es tira
diàriament al carrer, "Una trista realitat".

I això no és tot, hem rebut centenars de fotos amb la poca neteja que s'està
realitzant a barris com Ses Païsses o Can LLaudis on aquest estiu han passat dies
sense que ni tan sols es recollien els contenidors i que es deixassin les
escombraries del voltant quan és s'anava.i aquestes deixalles eren allà dies i dies.

Als contenidors dels voltants de Sant Rafael fins i tot en contenidors de la carretera,
aquest estiu s'han vist veritables desastres, de material amuntonat per dies i dies,
almenys ara han col·locat càmeres a alguns punts, encara que pensam que es
necessita el control de més punts problemàtics encara.

Em costa molt acceptar que el meu poble estigui en aquestes condicions tan
nefastes durant tant de temps i que vostès que estan governant no els preocupi, ni
s'impliquin per millorar aquestes necessitats diàries que hi ha en aquest poble.

Per tot això exposat anteriorment el grup municipal Socialista vol preguntar
per les qüestions següents:

2



Grup Municipal Socialista #Treball
#Compromís
#Honestedat

1- Per quin motiu aquest estiu no ha passat a netejar el poble de Sant Rafael com
consta a la contracta de neteja vigent? Quina és la periodicitat que es reflecteix a la
contracta respecte a Sant Rafael? Quina és la periodicitat amb què s'està netejant el
poble i quines zones s'està netejant?

2- Quan serà una altra vegada que es retiraran, les males herbes de sobre i al
costat de les voreres del poble?

3- Cada quant de temps està estipulat a la contracta que es netegin les arquetes?
Quantes neteges s'han fet durant aquest any?

4- Tenen pensat incrementar el nombre de punts a vigilar?

FIRMAT. ANTONIO LORENZO BUSTAMANTE
PORTAVEU DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA DE SANT ANTONI DE PORTMANY
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